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Verwachting en aanbeveling 

Heeft de bijeenkomst aan jouw verwachting voldaan? 

 

Toelichting: 

 Erg goede sprekers, zoals gebruikelijk. 

 Met name het 2e verhaal was inspirerend, want gaf inzicht in totaal nieuwe ontwikkelingen in 
Health. 

 Een mooie ervaring om te zien waartoe visionaire samenwerking en innovaties op topniveau 
kunnen leiden. 

 Interessant om te horen wat de ontwikkelingen in de zorg zijn om klantgerichter te worden met 
hulp van innovatie. 

 Goed verhaal, beetje generiek en niet heel erg gefocused op klantgericht ondernemen, maar zeer 
interessant. 

 Leuke informatieve met enthousiaste sprekers en een prikkelend onderwerp. Stof om over na te 
denken. 

 Interessante, afwisselende, energieke en elkaar aanvullende sprekers en presentaties. 

 Mooie set van sprekers - open discussie mogelijk en een prima locatie inclusief parkeren! 

 Informatief, inspirerend en nieuwe informatie en inzichten. 
 
Hoe waarschijnlijk is het dat je een Kennissessie zou aanbevelen aan collega’s, vrienden of 
relaties? 
10 staat voor zeer waarschijnlijk en 0 voor zeer onwaarschijnlijk 
 
9,4 
 
Toelichting: 

 Toenemende professionaliteit en diversiteit van de kennissessies. 

 Relevant, interessant en leuk. 

 Voor iedereen is goed om te weten wat ons te wachten staat en wat mogelijkheden zijn. 
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Inhoud en sprekers 

Wat vond je van de presentatie: 
De toekomst van de eerstelijnszorg door Roland Friele 

 
 
De toekomst van de gezondheidszorg door Jeroen Tas en Lucien Engelen 

 
 
Avondvoorzitter Nanne Dodde: 
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Kun je jouw scores toelichten? 

 Jeroen Ras en Lucien Engelen zijn de top. 

 Goede presentaties. De getoonde twijfel af en toe door Roland vond ik prettig, want menselijk. 
Nanne Dodde maakt er soms iets teveel de Nanne-show van. Verder uitstekend de interactie 
met het publiek gezocht. 

 Mooi om vast te stellen dat verschillende invalshoeken toch ook weer op elkaar aansluiten. 

 Open blik en open voor vraagstukken. Innovatief en uitdagend. 

 Gewoon goede, duidelijke en informatieve presentaties door mensen die wisten waar ze over 
spraken! 

 

Leereffect en netwerkmogelijkheden 

Wat (wie, welk onderdeel) heeft jou het meest geïnspireerd in deze sessie? 

 Vooral de presentatie van Jeroen Ras en Lucien Engelen. 

 Lucien engelen. Fijne spreker met een interessant onderwerp. 

 Philips ism Radboud. Zeer inspirerend en gebaseerd op daadwerkelijk gerealiseerde successen. 

 De overtuiging van de twee laatste sprekers m.b.t. de opkomende veranderingen in de zorg. 

 De tweede presentatie door Radboud en Philips. 

 Dat de ontwikkelingen in de gezondheid(szorg) toch erg dicht bij zijn en dat het niet lang meer kan 
duren voordat 'zelfmanagement' zorgaspecten gaat overnemen van de zorgverlener. En hoe gaat 
zorgverlenend NL daar mee om. Ik ben benieuwd. 

 Lucien. 

 De aanmoediging om met digital in de Health sector actief te worden en blijven. 

 Combinatie van de 3. 

 De presentaties (informatie). 
 
Heb je iets (nieuws) geleerd van deze sessie? Zo ja, wat dan? 

 Herbevestiging van het belang van strategische samenwerking op basis van achterliggende visie. 

 Niet heel direct. 

 De ontwikkelingen in de gezondheidszorg. 

 Dat de verandering in de gezondheid(szorg) nog dichterbij is dan ik voor ogen had. 

 Implementatie in de huidige zorginfrastructuur is de ECHTE crux. 

 Lange weg te gaan, maar met patiënt als uitgangspunt gaat het gebeuren. 

 Hoe technologie ingebed zal gaan worden in en over patiëntinformatie. 
 
Kun je dit doorvertalen naar of toepassen in de praktijk? 

 Zeker wel, maar het grootste probleem is dat daar vaak eerst culterverandering in organisaties 
voor nodig is. 

 Zeker, ik doe weleens wat in de gezondheidszorg, dit is relevant. 

 Ja. 

 Niet opgeven! 

 Software wordt key. eigendom van patiënt. 

 Meer de persoonlijke praktijk. 
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Wat vond je van de netwerkmogelijkheden (nieuwe mensen ontmoeten)? 

 
 

Locatie 

Wat vond je van de locatie in het algemeen? 

 
 
Kun je toelichten waarom je deze score hebt gegeven voor de locatie? 

 Bereikbaar per auto, per trein, per metro en per bus. Kan het beter? 

 Dichtbij, goed bereikbaar. Mooie ruimte. 

 Prima plek, goed bereikbaar, mooie zaal/ruimte die precies goed was voor het aantal bezoekers. 

 Ruimte was wat aan de krappe kant, te weinig drinken bij de broodjes (waar er meer dan genoeg 
van was) Borrel was goed geregeld. 

 Prima locatie en leuk een keer bij Philips te zijn. Bereikbaarheid per auto niet ideaal. 

 Goed bereikbaar, nette ontvangst, keurig ingericht. 

 Verbinding met OV uitstekend. Goede ontvangst, goede catering. 
 

Tips/suggesties 

Wat vind je van PvKO TV waar de interviews met de sprekers terug te vinden zijn? 

 Nog niet gekeken (3x). 

 Ik vond die met Paul Iske erg goed. In die lijn doorgaan. 

 Wist ik niet, dus misschien dat ergens bekend maken. 

 PvKO TV is natuurlijk top! Suggestie voor de sessie: Bij een grote groep als deze (100 pax?), zou 
ik een goede geluidsversterking adviseren. Niet omdat we het niet konden horen (hoewel je 
achterin soms heel goed moest focussen om alles te verstaan) maar meer nog voor de impact. 
Versterkt geluid heeft veel meer impact en houdt de zaal veel meer wakker en alert. 
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 ? 

 Leuk om nog terug te kijken (en anderen over te informeren en zo te inspireren). 
 


